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број: службено/23 
датум: .03.2023.  године 
 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је, у  петак 
03.03.2023.године са почетком у 1100часова у  хотелу Етно хотел Балашевић подно 
Ртња. 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 
чланови: 

1. Исо Планић – председник Удружења, Политехничка школа Суботица 
2. Зорица Ранчић - потпредседник Удружења, – АТШ Београд 
3. Васко Николов - секретар Удружења, МТШ „14 октобар“ Краљево 
4. Жељко Савић – Техничка школа Милева Марић-Ајнштајн Нови Сад 
5. Биљана Милићевић - ГТШ „ Неимар“ Ниш 
6. Раде Зејак- Грађевинска школа Београд  
7. Иван Стакић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
8. Ирена Госпавић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
9. Александар Ракићевић – ГТШ “Бранко Жежељ“ Београд  
10. Милица Јевтић - Архитектонска техничка школа Београд 
11. Снежана Пандуревић Алексић - Геодетска техничка школа 
12. Миливоје Ђорђевић- Техничка школа Власотинце 
13. Небојша Кованџић- Техничка школа Власотинце 
14. Живко Милентијевић – ТШ „ Михајло Петоровић Алас“ Кос.Митровица 
15. Весна Савић – Прва техничка школа Крагујевац 
16. Зоран Зорић-– Прва техничка школа Крагујевац 
17. Павле Петровић – Политехничка школа „М.Миланковић“ Крушевац 
18. Жарко Тасић- Електротехничка и грађевинска школа „Никола Тесла“ Јагодина 
19. Марко Михајловић - Електротехничка и грађевинска школа „Никола Тесла“ 

Јагодина 
20. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 
21. Нинковић Верица - Политехничка школа  Суботица 
22. Секулић Ивана- Политехничка школа  Суботица 
23. Бојана Орчић Кадијевић -  Политехничка школа  Суботица 
24. Ненад Илић-ТШ Ваљево 
25. Ивана Јевтић- Техничка школа Књажевац 
26. Јелена Гучевић- Грађевински факултет Суботица 
27. Др Вера Петровић -Академија техничко-уметничких струковних студија  

Београд 
28. Андрија Ракочевић-ЗУОВ 
 

 

 

 

 

 

 

улица:        Максима Горког 38,  24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;            МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 
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За Скупштину Удружења  предложен  је  следећи: 

Д  Н  Е  В  Н  И      Р  Е  Д 

1. Усвајање записника са Скупштине одржане 26.08.2022. године . године, 
одржане на Јастрепцу – известилац Васко Николов, секретар Удружења; 

2. Информација са састанка Управног и Надзорног одбора одржаних дана  
28.08.2022 и 23.11.2022. године 

3. Актуелности у подручју рада геодезија и грађевинарство  
4. Информација о пријему нових чланица Удружења- Академије техничко-

уметничких струковних студија Београд ;  
5. Припреме за 32. републичко такмичење у Крагујевцу (дисциплине, области)  
6. Финансијски извештај за претходни период  
7. Измена и допуна Статута  
8. Текућа питања  

Пре почетка радног дела Скупштине присутнима се обратио председник Удружења 
Исо Планић, који је представио присутне госте Удружења,  представнике Академије 
струковних и уметничких студија Београд, и дао реч председнику Академије Др Вери 
Петровић , која се у пригодном говору обратила присутним члановима Скупштине 
Удружења, и указала на значај успостављања сарадње између школа чланица Удружења и 
Академије. 

Након примопредаје поклона од стране председника Академије, прешло се на рад 
по предложеном дневном реду. 
АД 1.   

Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби. 
 
АД 2.  
 Исо  Планић је обавестио присутне да су се десиле персоналне промене унутар 
Удружења. 

Зорица Ранчић је званично од прошле Скупштине потпредседник Удружења, Ирена 
Госпавић је председник Стручног одбора Удружења и координатор за такмичење за 
теоријске дисциплине, Милица Јевтић је председник Издавачког савета, Бојана Орчић 
Кадијевић је администратор новог сајта Удружења. У Издавачки савет су придодати 
Снежана Пандуревић Алексић  Раде Зејак. 

Сајт  је активан и налази се на адреси www.uggss.rs, а информацију о статусу је изнела 
Бојана Орчић Кадијевић. Такође је формирана вајбер група. 

Припремљен је конкурс за израду приручника за геодетску групу предмета, па је о 
томе информацију дала Снежана Пандуревић Алексић, и након данашње одлуке 
Скупштине и Управног одбора биће званично објављен. 

Зорица Ранчић, потпредседник  Удружења је информисала о могућностима учешћа 
у пројектима Еразмус, па ће након израде презентација   бити постављена на сајт 
Удружења. Такође ће се  у наредне две недеље урадити и упутство за организаторе 
такмичења. 

 
АД 3. 

Након тога Исо Планић, председник Удружења је представио новог саветника-
координатора у ЗУОВ-у Андрију Ракочевића, који се потом обратио присутнима. 

Васко Николов, секретар Удружења је обавестио присутне о новостима у подручју 
рада.  Два образовна профила су добила стандард квалификација. То су Декоратер зидних 
површина и Полагач облога, чије се објављивање од стране  Министарства просвете. 
Након тога следи израда плана и програма наставе и учења. 

 У току је иновирање стандарда квалификација за образовни профил 
Архитектонски техничар које се ради у оквиру секторског већа, а урађена је иницијатива 

http://www.uggss.rs/


за израду стандарда квалификације за образовни профил Техничар за одржавање 
објеката. 

Потом је дао информације везане за пројекат  државна матура, као и реализацији 
стручног усавршавања у организацији Факултета за машинство и грађевинарство из 
Краљева. 

 
АД 4.    

Председник Удружења  Исо Планић је предложио да се Скупштина изјасни о  
захтеву Академије техничко-уметничких струковних студија  Београд  за пријем у 
чланству. 

Пре преласка на одлучивање дата је реч присутним представаницима Академије, 
који су изложили у којим активностима може да се направи одговарајућа сарадња.  

Постоји могућност да Академија награди најуспешније ученике на следећем  
такмичењу и  помогне у организацији такмичења као суорганизатор или организатор.  

Потом се Скупштини обратио др Марко Мирковић, проф.с.с.,руководилац Одсека 
Висока грађевинско-геодетска школа који је дао основне информације везане за рад 
Одсека као и план будуће сарадње са школама из подручја рада. 

Чланови  Скупштине једногласно усвојили захтев за придружено чланство. 
 
АД 5.  
 Присутнима се обратио Зоран Зорић, директор Прве техничке школе из Крагујевца, 
који је образложио агенду 32. републичког такмичења и изнео неке детаље око тока 
припрема за реализацију такмичења. 
 Ирена Госпавић, координатор за такмичење за теоријске дисциплине,  је дала 
информације око дисциплина,  као и организације школских такмичења. (организовати 
до краја марта, а резултате и пријаве преко сајта Удружења до половине марта). 
Постоји могућност да се задаци са ранијих такмичења поставе на сајт. 

Што се тиче Стручног одбора он је у фази конституисања, па ће у наредном периоду 
школама које нису доставиле предлог за чланове Стручног одбора бити достављен нови 
захтев. 

Васко Николов, координатор за такмичење за практичне  дисциплине  је обавестио 
присутне да ће задаци за практичне дисциплине ће бити из Приручника за полагање 
завршног испита, а ментори ће оцењивати рад такмичара и задатке у току реализације 
такмичења. 

Дао је предлог да се изабере Одбор за такмичење, с обзиром да га именује 
Скупштина Удружења  у саставу: 

- Председник Удружења 
- Директор школе домаћина  
- Координатори за такмичење 
- Представник факултета,  

Предлог једногласно прихваћен. 
 
АД 6. 
 Председник Удружења је поднео финансијски извештај и дао предлог за 
дистрибуцију средства са рачуна Удружења.  

− Да се издвоји 150.000,00 динара за Издавачку делатност, 
− Да се домаћин организатор такмичења помогне са 80.000,00 динара,  
− Да се донесе одлука да се школи-организатору такмичења помогне од стране 

школа учесница са по 1.000,00 динара по ученику-учеснику такмичења. 
Присутни чланови Скупштине су једногласно прихватили предлоге  одлука везане за 
средства. 

 
 



АД 7.  
Секретар Удружења је дао предлог за измену и допуну Статута: 
 у члану  7 додаје се други став који гласи: 

- израду иницијатива за израду стандарда квалификација за нове образовне 

профиле или модернизацију већ постојећих; 

              Чланови Скупштине су прихватили једногласно предлог. 

 
 

АД 8.  
 Миливоје Ђорђевић, директор Техничке школе Власотинце је да иде иницијатива 
везана за план уписа  (три профила у једном одељењу посебно дефицитарних) . 
 Секретар Удружења Васко Николов, је предложио да школе званично доставе  
иницијативе у писаној форми Управном одбору, и да се на Управном одбору формулише 
захтев према Министарству просвете. 
Такође треба покренути иницијативу и за промену Правилника о врсти стручне спреме у 
циљу увођења  помоћних наставника за нове образовне профиле у четворогодишњем 
трајању, јер већ постоје код Извођача основних и Извођача инсталатерских и завршних 
грађевинских радова. 
 
 

Пошто је исцрпљен дневни ред седница је завршена у 17,10 сати. 
 
 
 

ПРЕДСЕДНИК  
Удружења геодетских и грађевинских школа  

        Србије 
             Исо Планић 
 
 


